



Pewarna rambut - KOMIS

DIANTEA

Mewarna profesional tanpa ammonia-tanpa PPD-no Resorcinol



✉ bbazar@globelife.com
☎ +39 0331 1706328
🌐 www.globelife.com/komis



DIANTEA

Mewarna profesional tanpa ammonia-tanpa PPD-no Resorcinol

Liputan kelabu yang halus, wangi, besar, warna yang sempurna dan tahan lama, rasa hormat yang maksimum kepada kulit dan rambut: akan ciri-ciri utama warna rambut baru DIANTEA. Ciri-ciri ini berasal daripada satu kajian menyeluruh dan analisis semua bahan mentah yang ia terbentuk. Boleh dikeluarkan, oleh itu, ammonia, resorcinol dan PPD (p-Phenylenediamine), menggantikan mereka dengan bahan-bahan lain kurang agresif dan lebih praktikal. Ia juga diperkaya dengan moisturisers nada, kelembutan dan Kasut rambut dan ceramides untuk memulihkan dan mengekalkan halangan kulit. Juga, mengikut peraturan KOMIS, pengeluar warna DIANTEA, kajian dan ujian pasukan teknikal yang berterusan membawa terus-menerus komposisi dye keuntungan, dengan perhatian penuh terhadap keselamatan dan Keselamatan produk.

warna: Hitam-dark brown 3-1:4-5-6 gelap BBW light brown berwarna perang-perang 7-8-9 cahaya berambut berwarna perang; EMAS: 6.3 gelap Golden perang; Tembaga: 7.43 golden tembaga perang; Fantasi: 3.05 coklat; SUPERLIGHT: 9000 super berambut semulajadi.

arahan untuk penggunaan: dengan krim pewarna DIANTEA anda akan mendapat hasil yang sempurna dari segi teknikal dan mengagumkan. DIANTEA mewarna krim harus digunakan dengan hidrogen peroksida emulsi stabil pada nisbah 1 bahagian pasti krim pewarna + 1.5 oxidant (setengah tiub (50 ml) + 75 ml, 30, 40 Jilid 20 stabil oksigen).

Penting: DIANTEA mewarna krim boleh juga digunakan sebagai pencairan pewarna rambut tradisional berikutan skim klasik 1 + 1 (1 bahagian kepada 1 bahagian warna krim

DIANTEA + oxidant). Oleh itu, adalah mungkin untuk menyerlahkan kebanyakan kuasa dan memberi lebih kemasyhuran untuk nuançature dalam pada masa yang sama, memastikan kasut yang sempurna sihat dan nada warna kesetiaan.

pembungkusan: 100 ml tiub, sama dengan permohonan 2.